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Formandens beretning 2017


Vi har i 2017 oppumpet 153.346 m3 vand og det er 1.475 m3 mindre end i 2016. I vandværket har 
vi brugt 82.853 kWh, hvilket giver 0,54 kwh pr m3 vand.


Kaj har i 2017 aflæst alle vandmålere en gang i måneden, og de forbruger med utætheder er 
blevet kontaktet. Vi har fået meget positiv respons fra forbrugerne for dette. Kaj kan fortælle 
mange historier om dette.......

Jeg skal endnu engang pointere at det er forbrugernes eget ansvar at kontrollere deres 
installationer for brud og vandspild.


Vi blev nødsaget til at udskifte vores gamle olie kompresser med 2 nye moderne oliefri 
kompressorer, en investering på ca 73.000 kr.


I 2018 laver vi en ringforbindelse ved Skærbækvej som vi omtalte på generalforsamlingen sidste 
år. Dette betyder at vi ikke skal lukke for så store dele af Arrild by, ved brud, som vi skal nu.


Vi vil i bestyrelsen gerne udvikle og modernisere vores vandforsyning så vi hele tiden har et 
moderne og velfungerende vandværk og ledningsnet.


Til slut vil jeg takke vores vandværks passer, bestyrelse og suppleanter for alt i 2017.
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